



香港能仁專上學院

Hong Kong Nang Yan College of Higher Education

Hong Kong Nang Yan College of Higher Education (NYC) is a newly established private tertiary institution which was registered under Cap 320 in April 2014 and is approved by the HKSAR Government to offer 4-year full time degree programmes. We now invite qualified candidates for the following post:

President

The College is looking for a person of high calibre with strong academic credentials, dynamic leadership and academic administrative experience to lead the College. The appointee shall be responsible for the overall management of the College as well as strategic planning towards advancing the College's mission and vision.

Candidates should possess the following qualifications:-

- A recognized doctorate degree;
- Renowned academic/professional standing;
- A proven track record in the administration in a higher education institution;
- Good leadership with broad vision and strategic foresight;
- Excellent people and communication skills.

We offer competitive salaries and benefits. Please send your application with a detailed resume, indicating your present as well as expected salary, to the Human Resources Office, Hong Kong Nang Yan College of Higher Education, 325 – 329 Lai Chi Kok Road, Shamshuipo, Kowloon OR by email to hr@ny.edu.hk. Applications will not be acknowledged or returned. Interviews of suitable applicants will continue until the post is filled. NYC reserves the right not to fill any position.

(The personal data provided by an applicant will be kept confidential
and used for recruitment purpose only)



香港能仁專上學院

Hong Kong Nang Yan College of Higher Education

香港能仁專上學院根據〈專上學院條例〉(Cap320) 註冊，並於 2014 年 4 月獲香港特別行政區政府授權頒授 4 年全日制大學學位。現誠聘以下職位：

校長

本學院現正招聘具備高才能，卓越領導能力和富學術行政經驗的人才來領導學院。被任命者將負責學院的整體管理以及促進學院使命和願景的戰略規劃。

應徵者需具備以下條件：-

- 具認可的博士學位；
- 知名的學術/專業地位；
- 有豐富高等教育機構的行政管理經驗；
- 具良好的領導才能，視野廣闊及戰略遠見；
- 卓越的人事及溝通技巧。

我們將提供具有競爭力的薪酬和福利。有意者請詳列相關履歷致深水埗荔枝角道 325-329 號香港能仁專上學院人力資源辦事處收或電郵到 hr@ny.edu.hk。請註明要求薪金及申請職位名稱。我們將繼續進行面試直至職位被填補。本學院亦保留不填補以上職位的權利。

(申請人之個人資料絕對保密及只作招聘用途)